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Interpelacje i zapytania 

z obrad XLVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się dnia 25 października 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 

 

Ad. 3 

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 

 

Stanisław Oszkinis – radny 

 

1. Przypomniał, że jakiś czas temu składał interpelację na temat ul. Polowej i tych 

nieszczęsnych latarni na środku chodnika. Pan Prezydent obiecał, że zostaną 

przesunięte, ale niestety nie zostały przesunięte na dowód czego ma zdjęcia, 

które robił wczoraj. 

2. Złożył interpelację dotyczącą ul. 3 Maja. Wyjaśnił, że w budżecie obywatelskim 

ten wniosek o parking przed blokiem jest na liście rezerwowej, ale była jeszcze 

sprawa wjazdu na posesję. Poinformował, że otrzymał od Pana Prezydenta 

pismo, że wjazd będzie robiony w tym roku do końca listopada. Zwrócił uwagę, 

że jakoś tam nic się nie dzieje i nie wie jak to odebrać, bo w projekcie, który 

został złożony przez mieszkańców jest wjazd i teren parkingu, ale wiadomo, że 

nie starczy pieniędzy i na parking i na wjazd.  

 

Maciej Borysewicz – radny 

 

1. Odnosząc się do odpowiedzi na swoją interpelację z poprzedniej sesji, którą 

otrzymał od Prezesa MPWiK w sprawie  ogłoszenia konkursów na referenta ds. 

księgowości, a następnie na kierownika działu księgowości w MPWiK-u. 

W odpowiedzi Pan Prezes  przepisami prawa zasłania się tajemnicą 

przedsiębiorstwa, jego wyłączną kompetencją i nie chce udzielić tej informacji. 

Stwierdził, że ma zgoła inne zdanie na ten temat i uważa, że spółka miejska jest 

spółką publiczną, własnością mieszkańców i działania prezesa, które 

oczywiście nie są tajemnicą handlową przedsiębiorstwa, a są publiczne i takie 

ogłoszenia publiczne konkursów wymagają wyjaśnienia. Zwrócił się do 

Prezydenta Miasta z prośbą, aby Pan Prezydent przyjrzał się tej sprawie 

i udzielił odpowiedzi już nie na pytanie kto i po co próbował ustawiać dziwne 

kryteria w tych konkursach, ale kto został bądź nie został wyłoniony  w konkursie 

i czy ten konkurs został rozstrzygnięty. Nie chodzi mu o nazwisko, tylko czy 

konkurs został rozstrzygnięty. 

2. Odnosząc się do odpowiedzi udzielonej przez Prezesa MPEC na jego 

interpelację w sprawie zakupu toreb sportowych stwierdził, że cieszy się, 

ponieważ Pan Prezes bardzo ładnie odpisał i poszerzył jego wiedzę o to, że to 
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nie były tylko torby, ale także  komplety dresów. W związku z powyższym 

poprosił o wyjaśnienie,  jaka jest wartość zakupu tych 30 kompletów dresów i 

toreb piłkarskich dla MŁKS. 

3. Po raz kolejny złożył interpelację w sprawie  BIP prowadzonego przez miejskie  

jednostki. Z satysfakcją odnotował, że następuje znaczna poprawa, chociażby 

to, że ZGO uruchomił nową stronę internetową i pojawił się w końcu zalążek 

BIP-u. Poprosił o dalsze, wnikliwe jego uzupełnianie o wymagane informacje 

tak samo jak w biuletynie PPŁ poprosił o zamieszczenie bilansów i sprawozdań 

finansowych z poprzednich lat oraz w BIP-e MPEC umieszczenie bilansu za 

2016 rok, ponieważ  jest tylko za 2013, 2014 i 2015 rok. 

4. Zwrócił uwagę, że mamy dzisiaj zmiany w budżecie miasta i tam już pojawia się  

informacja przy okazji MPKGiM, że wchodzi w życie rozporządzenie 

Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie ochrony danych osobowych. Złożył 

zapytanie, czy Urząd Miejski i wszystkie jednostki miejskie są przygotowane do 

zmian wynikających z nowego rozporządzenia o ochronie danych osobowych? 

Jeżeli tak, to kto i w jakim zakresie przeprowadza w tej chwili audyt 

bezpieczeństwa danych osobowych w miejskich jednostkach? W jakim trybie 

został wyłoniony wykonawca, czy był przetarg, czy było jakieś wspólne 

zamówienie? W ilu jednostkach obecnie taki audyt przeprowadza się bądź taki 

audyt jest planowany? Czy we wszystkich jednostkach zlecenie wykonuje  

jedna firma, kto podpisuje umowy z wykonawcą usługi, na czyje polecenie i za 

jaką kwotę? Czy Prezydent Miasta przypuszcza, że ten sam wykonawca 

w przyszłości będzie pełnił w tych jednostkach funkcję inspektora ochrony 

danych osobowych? 

5. Stwierdził następnie, że kolejna interpelacja dotyczy zarządzenia w sprawie 

określenia trybu przyznawania nagród w konkursie Łomżyński Społecznik 

Roku, Łomżyńska Inicjatywa Roku. Pan Prezydent wprowadza nowy konkurs, 

nową inicjatywę i w związku z tym zwrócił się z prośbą, aby Pan Prezydent 

rozważył  udział przedstawiciela Rady Miejskiej w tym konkursie. Wiemy, że 

Pan Prezydent będzie konsultował się z Łomżyńską Radą Pożytku 

Publicznego, ale zostawia sobie do wyłącznej kompetencji przyznanie tej 

nagrody, więc poprosił, aby rozważyć może w tym udział Rady. Ponadto 

chciałby zwrócić taką drobną uwagę, aby poprawić treść pkt – 2 w § 4, gdzie 

„formą nagrody w poszczególnych kategoriach jest statuetka Prezydenta Miasta 

Łomża”. Jego zdaniem powinno być statuetka  ufundowana przez Prezydenta 

Miasta Łomża, no chyba że będzie to statuetka Pana Prezydenta.  

6. Złożył interpelację i poprosił o odpowiedź na piśmie, której zostanie 

przedstawiona wykładnia prawna porozumień zagranicznych. Stwierdził, że 

z zaciekawieniem obserwuje trzy informację, że Pan Prezydent podpisał takie 

porozumienia m.in. w Bułgarii, na Ukrainie, z Lidą itd. Wszystko rozumie, 

zobaczymy po efektach jakie te umowy przyniosą korzyści, natomiast ustawa 

o samorządzie gminnym art. 18 oraz bezpośrednio § 19 Statutu Miasta mówią, 

że do wyłącznej właściwości Rady Miejskiej, pkt 13,  należą podejmowanie 
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uchwał w sprawach współpracy ze społecznościami lokalnymi, regionalnymi 

i innych państw oraz przystępowanie do międzynarodowych zrzeszeń 

społeczności lokalnych i regionalnych.  Przyznał, że nie widział, żeby Pan 

Prezydent konsultował z Radą te porozumienia, żeby Rada uczestniczyła w tym 

w jakiś sposób, czy Pan Przewodniczący Rady Miejskiej, a wręcz tylko jakby 

post factum z mediów dowiaduje się o zawartych porozumieniach. Być  może 

się myli, ale prosi o wykładnię prawną, na jakiej podstawie Pan Prezydent te 

porozumienia zawiera. 

7. Złożył interpelację  dotyczącą ogłoszonego wczoraj przetargu  na zarządzanie 

projektami - kompleksowy system rozwijania  kompetencji, umiejętności osób 

dorosłych zgodnie z potrzebami regionalnej gospodarki itd. W ogłoszeniu tego 

przetargu są wymagania osób, które mogą realizować to zamówienie. 

W przypadku np. koordynatora wymagane są studia wyższe, 6-letnie 

doświadczenie, a później jest wymienionych szereg wymagań bardzo 

szczegółowych. Być może się myli, ale czy nie ma zagrożenia. Wg niego są to 

bardzo szczegółowe wymagania i czy nie będzie spełniała tych kryteriów jedna 

firma. Poprosił o przyjrzenie się temu, aby nie było żadnych zarzutów, że coś 

jest nietransparentne, że te  wymagania są tak szczegółowe, że później mogą 

być jakieś wątpliwości. 

 

Andrzej Wojtkowski – radny 

 

 Podziękował za pozytywne załatwienie sprawy mieszkańca Łomży, który będzie 

reprezentował miasto Łomża na mistrzostwach świata w kulturystyce. Dodał, że Pan 

Prezydent  podszedł do tego bardzo poważnie i w imieniu zawodnika jeszcze raz 

podziękował.  

1. Następnie złożył interpelację w imieniu mieszkańców ul. Mazowieckiej, którzy 

zwracają się do Pana Prezydenta o spowolnienie ruchu na ul. Zawadzkiej. 

Chodzi o pas drogowy i przejście dla pieszych pomiędzy parkiem i. Jana Pawła 

II, a skate parkiem od strony osiedla Perspektywa. Dodał, że jest tam bardzo 

duży ruch i mieszkańcy proszą o jego spowolnienie, zrobienie czegoś, co 

wpłynie na spowolnienie ruchu. 

2. Odnosząc się do odpowiedzi na interpelację z ostatniej sesji dotyczącej  

nawrotki na ul. Sikorskiego naprzeciw przedszkola.  Stwierdził, że tak się 

składa, że przynajmniej 2 razy dziennie tamtędy jeździ i dopiero 3-4 dni temu 

rozpoczęto ponowny remont tej ulicy. Przez co najmniej 40 dni nikogo 

z pracowników firmy  tam nie było, stały słupki i tworzyły się potężne korki w 

godzinach szczytu. Dopiero od kilku dni prowadzone są tam roboty. W imieniu 

kierowców i mieszkańców poprosił o interwencję w takich sprawach i ma 

nadzieję, że na innych ulicach takie rzeczy się nie dzieją. 

3. Stwierdził, że otrzymał wyjaśnienie od Pana Dyrektora MOSiR odnośnie 

interpelacji dotyczącej krwiodawców, ale nie będzie się do tego odnosił. 

Poprosił Pana Prezydenta o spotkanie z przedstawicielem krwiodawców. Dodał, 
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że bardzo chętnie spotkają się, porozmawiają, bo tutaj trzeba od nowa cały ten 

temat „wałkować”.  

4. Podziękował również za wyjaśnienie odnośnie błędu, który zakradł się 

w zarządzeniu. Chodziło o sumę 15 tys. zł dla UKS II, a okazało się, że zabrakło 

jedno zero i było 150. Myślał, że jest to dodatkowe wsparcie, a okazało się, że 

tam jest po prostu błąd.  

 

Tadeusz Zaremba – radny 

 

1. Stwierdził, że bardzo udane było spotkanie w czwartek i piątek w ubiegłym 

tygodniu, związane z działaniami regionalnymi na rzecz pobudzenia 

przedsiębiorczości. Osobiście był zaskoczony jak wspaniałe firmy działają 

w naszym rejonie. One nie pchają się na afisz, ale jak widać potrafią. 

Podziękował za podjęcie tej inicjatywy, a jednocześnie zwrócił się z prośbą, aby 

ten impuls był dalej kontynuowany w mniej już takiej „nadętej formie”, oficjalnej, 

a bardziej roboczej, bo tak zgłaszali wielokrotnie przedsiębiorcy. Chciał również 

postawić tutaj jeden problem związanym z rozwojem i kondycją naszej 

gospodarki. Bardzo wiele firm, głównie budowlanych, elektrycznych 

i instalacyjnych, sygnalizuje dramatyczny problem z wykwalifikowanymi 

pracownikami. Dodał, że chodzi o projekt na kwotę 40 mln. zł i chciałby prosić 

Pana Prezydenta i Panią Prezydent o przedstawienie do publicznej wiadomości 

oferty możliwych szkoleń kursowych spełniających wymagania projektu, 

a jednocześnie wiążące się z edukacją praktyczną w tych szczególnie 

potrzebnych zawodach. Stwierdził, że elektrycy mówią wprost, że nie ma kim 

pracować, a ci co zostali pracują do późnych godzin nocnych, bo nie ma 

pracowników. Z budowlańcami jest ta sama historia, a mamy bardzo dobry 

potencjał w naszych placówkach tyle, że tylko trzeba zrobić to dla dorosłych, 

a nie dla młodzieży, bo młodzież pójdzie do pracy za kilka ładnych lat, a dzisiaj 

gospodarka się „rozkracza”. Dziękując za tamto  bardzo cenne przedsięwzięcie 

poprosił, aby przyspieszyć działania i nie czekać, że ludzie sobie coś wybiorą, 

ale chodzi o to, aby to się nie skupiło na szkoleniach informatycznych, a weszło 

w to, co jest kluczem tego projektu. 

2. Stwierdził następnie, że bardzo się cieszy, że remontuje się bardzo wiele ulic 

w mieście ogromnym wysiłkiem przy dużych dotacjach i trzeba dać temu 

szacunek. Mniej się jednak cieszy z faktu, że organizacja pracy być może 

wynikająca z nawału tych zadań, powoduje liczne przestoje na budowach i 

wyłączone są kluczowe linie. Już to przeboleliśmy, bo właściwie już to się 

kończy, a zupełnie się nie cieszy i mówi tu o ul. Polowej, że projekt i jakość 

wykonawcza jest nieadekwatna do potrzeb. Projektant najwyraźniej nie zadał 

sobie trudu, żeby w terenie sprawdzić warunki i tak np. latarnie. Przejeżdżał 

dzisiaj w okolicach ul. Polowej 15, 17 i w środku wjazdu na posesję stoi latarnia. 

Kolejna sprawą jest ta nieszczęsna kałuża, która na „oko widać”, że gdyby ktoś 

miał niwelator, to byłby w stanie dojść do tego, że teren od al. Legionów jest 

znacznie niżej, niż wlot przykanalika,  to nie ma siły, przed samym przejściem 
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będzie kałuża. Teraz to jest jeszcze „pół biedy”, ale jeżeli chodzi o zimę, to jest 

to bardzo niebezpieczne miejsce, bo może spowodować wypadek. Uważa, że 

trzeba zeskrobać, przed oddaniem, ten kawałek przejścia, obniżyć wlot 

przykanalika i nie czekać. W imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą, aby 

doprowadzić, przed oddaniem do użytku, do unormowania tej sprawy tym 

bardziej, że kałuża sięga na pół pasa prawo skrętu w stronę ul. Polowej. 

3. Przypomniał, że kiedy pytał o konkurs do Wydziału Komunikacji nie dlatego, że 

sam by się tym interesował, ale zwróciły się do niego osoby na jednym 

z łomżyńskich portali. Pojawiły się wręcz pytania, nie wie czy słusznie, czy nie, 

że wymagania konkursowe są dość specyficzne. Potem jak je przejrzał, to 

stwierdził, że może tego by się nie czepiał, za co przeprosił. Poprosił jednak 

o odpowiedź, czy ten konkurs został rozstrzygnięty i czy zostało to ogłoszone, 

bo z tego co wiadomo, że ktoś tam pracuje i potwierdziłyby się pogłoski, które 

były na forum tego portalu.  

 

 

Elżbieta Rabczyńska – radna 

 

 Złożyła interpelację na piśmie (w załączeniu) dotyczącą realizacji projektu pod 

nazwą  „Kompleksowy system rozwijania kompetencji i umiejętności osób dorosłych 

zgodnie z potrzebami regionalnymi gospodarki” w ramach RPO.  Poprosiła 

o udzielenie informacji na jakim etapie jest realizacja tego projektu, i które uczelnie 

i ośrodki szkoleniowe rozpoczęły rekrutację. 

 

Adam Zwierzyński – radny 

 

 Wyjaśnił, że z informacji publicznych dowiedział się, że miasto wystawiło na 

sprzedaż działki na terenie dawnego PKS i jego interpelacja dotyczy tego, aby Pan 

Prezydent mógł zabezpieczyć teren, przynajmniej w takiej samej wielkości jak wiata 

handlowa, pod budowę targowiska. W chwili obecnej targowisko jest obłożone i 10 

miesięcy w roku jest za małe. Dodał, że jest to prośba handlowców i ludzi. 

 

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Stwierdził, że jeśli chodzi o działki PKS organem prowadzącym jest Urząd 

Marszałkowski. Nie wie czy to PKS wystawił, czy Urząd Marszałkowski. 

 

Ewa Chludzińska  - radna 

 

1. Zwróciła uwagę, że drugi miesiąc mija i nie możemy umówić się na spotkanie 

w sprawie osiedla Wschód. W odpowiedzi na jej interpelację otrzymała 

informację, że spotkanie w sprawie osiedla Wschód jest potrzebne i będzie 

zorganizowane pod koniec października. Dodała, że mieszkańcy na to czekają. 
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2. Złożyła interpelację, która składała w  poprzednim miesiącu, dotyczącą 

chodnika pomiędzy al. Legionów, a ul. Wojska Polskiego przy Placu 

Pocztowym. Niestety chodnik nie będzie remontowany z budżetu 

obywatelskiego. Zwróciła się z prośbą o wyasygnowanie środków finansowych 

na ten remont. Dodała, że jest to bardzo mały chodnik. 

3. Złożyła interpelację w sprawie ul. Królowej Bony. Czy można by było nawieźć 

tam czegokolwiek i wyrównać całą nawierzchnię tak, aby mieszkańcy mogli 

przechodzić. 

4. Stwierdziła następnie, że mieszkańcy Łomży czytają na portalach 

internetowych informację o smogu i pytają, czy miasto planuje jakieś 

dofinansowanie dla właścicieli domów jednorodzinnych, którzy chcą wymienić 

stare piece na  nowoczesne. Czy będą na ten cel jakiekolwiek pieniądze. 

 

Adam Zwierzyński – radny 

 

 Zwrócił uwagę, że na stronie oficjalnej miasta Łomży jest artykuł informujący 

o tym, że Prezydent Miasta ogłasza sprzedaż nieruchomości na terenie dworca PKS.  

 

Janusz Mieczkowski – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

Stwierdził, że powstała nowa szkoła, SP nr 1, działa i cieszymy się, że z takim 

rozmachem. Miał przyjemność rozmawiać z nową Panią dyrektor i sygnalizuje problem 

dotyczący budowy pionu kuchennego. W chwili obecnej dzieci korzystają z cateringu. 

Dodał, że na posiedzeniu Komisji Finansów uzyskał zapewnienie Pana 

Wiceprezydenta, że ta inwestycja będzie wpisana w budżet. Poprosił o potwierdzenie. 

Ponadto istnieje tam konieczność wybudowania, zdaniem Pani dyrektor,  placu zabaw 

dla dzieci najmłodszych. Poprosił o rozważenie tego problemu, aby ten plac powstał. 

Ponadto poprosił o informację, jakie są plany w stosunku do funkcjonującego przy 

szkole boiska, które tam nie jest użytkowane i jakie są plany związane z rozwiązaniem 

tej sprawy. 

 

Zbigniew Prosiński – radny 

 

 W imieniu mieszkańców osiedla Wschód, dodał, że chodzi o ulice  Kazimierza 

Wielkiego i Królowej Jadwigi, poprosił o informację w sprawie realizacji  uchwały nr 

363 z 2013 roku, która została podjęta w związku z nie wykonaniem uchwały nr 507 z 

2010, a dotyczy ona skargi na działalność Prezydenta Miasta. Przypomniał, że 

uchwała ta obligowała miasto do wybudowania ulic Kazimierza Wielkiego i Królowej 

Jadwigi, sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej, drogi wraz z kanalizacją 

deszczową oraz chodników i zjazdu. Poprosił o informację, co zostało wykonane i co 

nie zostało wykonane, a jeżeli nie zostało wykonane, to dlaczego. Rozumie, że to była 

poprzednia kadencja, ale jako, że  mamy ciągłość władzy wykonanie tej uchwały 

spadło na ręce Pana Prezydenta. Poprosił o pełna informację dotyczącą realizacji tej 

uchwały. 
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Lech Śleszyński – radny 

 

1. W związku ze zbliżającym się Świętem Niepodległości, w imieniu środowisk 

historycznych, naukowych i patriotycznych, złożył interpelację, aby 

w przestrzeni publicznej naszego miasta zaistniała ulica upamiętniająca 

odzyskanie przez Polskę niepodległości. Może ona mieć nazwę Polskiej 

Organizacji Wojskowej w skrócie POW lub Łomżyńskiego Okręgu Polskiej 

Organizacji Wojskowej. Przypomniał, że Polska Organizacja Wojskowa 

powstała w 1915 roku i trwała do 1919. Kształtowała poczucie tożsamości 

narodowej, brała udział we wszystkich wydarzeniach niepodległościowych 

w naszym rejonie, również w naszym mieście. 

2. W imieniu mieszkańców miasta złożył zapytanie, kiedy skończą się remonty ul. 

Polowej i ul. Sikorskiego. Dodał, że mieszkańcy proszą o podanie terminów 

zakończenia prac do publicznej wiadomości. 

 

Andrzej Wojtkowski  - radny 

 

 Odnosząc się do tematu osiedla Wschód stwierdził, że wszyscy czekają na 

mające odbyć się spotkanie. Zwrócił uwagę, że jeszcze kilka dni października zostało. 

 Ponadto poprosił Panią Prezydent na sesji o kilka słów odnośnie przydziału 

mieszkań w nowym bloku komunalnym, ponieważ pojawia się wiele, wiele wątpliwości. 

Poprosił, aby absolutnie go źle nie zrozumieć, ale są mieszkańcy, którzy są 

zainteresowani dlaczego ktoś dostał mniejsze mieszkanie, a ktoś inny większe 

mieszkanie. W związku z tym poprosił w dniu dzisiejszym na sesji o kilka słów w jaki 

sposób to zostało rozdzielone. 

 

Witold Chludziński – radny 

 

Złożył interpelacje na piśmie (w załączeniu) dotyczące: 

1. Udzielenia informacji, czy w budynku Centrum Kształcenia Praktycznego 

wykorzystane są wszystkie pomieszczenia, a jeśli tak, to kiedy będzie 

przeprowadzony remont w tym budynku. Dodał, że podczas otwarcia budynku 

socjalnego przy ul. Kamiennej było widać jak wygląda ten budynek od zaplecza, 

ulega dużej degradacji. 

2.  Udzielenie informacji na temat terminu oraz na jakim etapie jest opracowanie 

dokumentacji technicznej na wykonanie remontu ul. Niemcewicza. 

3. Udzielenie informacji, kiedy będzie wykonane oświetlenie  przejścia dla 

pieszych przy ul. Przykoszarowej w okolicach cmentarza. Stwierdził, że wg 

wcześniejszych zapewnień oświetlenie miało być wykonane w I półroczu 2017 

roku, przed 1 listopada przed Świętem Wszystkich Świętych. Uważa, że nie 

należy czekać, aż się wydarzy tam jakaś tragedia, sprawa jest bardzo pilna tym 

bardziej, że było zapewnienie, że zadanie to zostanie wykonane do listopada. 
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Jan Olszewski – radny 

 

1. Złożył interpelację dotyczącą już „sławnego” słupa, który utrudnia wjazd na 

posesję. Zwrócił się z zapytaniem do Pana Prezydenta, czy ten słup będzie 

w roku 2018 przeniesiony na drugą stronę. 

2. Poinformował, że dotarła do niego informacja, że dzieci i młodzież korzystające 

z pływalni przy ul. Wyszyńskiego z Łomży nie mają możliwości korzystania 

z innych urządzeń znajdujących na terenie pływalni, a z takowych możliwości 

korzystają dzieci, które dojeżdżają spoza Łomży. Poprosił o wyjaśnienie tej 

sprawy. 

 

Maciej Borysewicz – radny 

 

 W nawiązaniu  do interpelacji radnego Śleszyńskiego stwierdził, że ostatnio 

Wiceprzewodniczący Łomżyńskiego Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Łomżyńskiej 

napisał artykuł dotyczący budynku na Placu Pocztowym opisując słynne legendy o 

pobycie Napoleona, o pobycie carów rosyjskich. Po przeczytaniu artykułu pomyślał, 

że jest to fantastyczny temat. Dlatego też zwrócił się z prośbą, aby przy okazji 600-

lecia pociągnąć ten temat, bo wie, że są przygotowywane tablice, część się już 

pojawiła, aby zbudować na tym legendę i nie poprzez same tablice, ale może tak jak 

w Wałbrzychu „jakieś złote pociągi” , że Napoleon był, coś tam podpisał, coś zostawił.  

 

Anna Godlewska – radna 

 

1. W imieniu mieszkańców złożyła interpelację, co wcześniej zgłaszała, że na al. 

Legionów część lamp nie świeci i jest ich coraz więcej. Ponieważ od tamtego 

czasu nic się nie zadziało, a więc zgłasza to oficjalnie jako interpelację. Są 

skargi mieszkańców, ponieważ w ciągu od ul. Zjazd do wysokości ul. Polowej 

w ogóle nie ma pod drugiej stronie światła. Toczą się remonty, postawione są 

słupki i w tym momencie są trzy przejścia. Uważa, że powinniśmy zadbać 

o bezpieczeństwo tym bardziej, że zbliżają się Wszystkich Świętych i jest coraz 

więcej ludzi na ulicach. Zwróciła uwagę, że dzisiaj rano był wypadek, w mieście 

jest dość tłoczno.  Dlatego też poprosiła o przejrzenie całej al. Legionów, 

ponieważ przy „blaszaku” co druga lampa się świeci, na wysokości STATOIL 

również. Są to miejsca, w których sporo osób uczęszcza. 

2. W imieniu mieszkańców również złożyła interpelację o ustawienie większej 

ilości koszy. Ciągle są prośby, a tych koszy nie widać. Stwierdziła, że idąc do 

pracy z ul. Dwornej na ul. Nową, nie mija żadnego kosza. Większa ilość koszy 

pozwoli  zadbać o porządek i w mieście będzie czyściej. 

 

Hanka Gałązka – radna 

 

 Złożyła interpelację, która jest wynikiem sugestii kierowców taksówek, 

dotyczącą bezpieczeństwa wjazdu i wyjazdu na teren szpitala. Kierowcy taksówek 
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uważają, że bez kosztowo można rozwiązać problem poprzez ustawienie znaku 

nakazu skrętu w prawo  i sprawa będzie rozwiązana. Wyjaśniła, że rozmawiała w tej 

sprawie z Panem Naczelnikiem, który twierdzi, ze jest to związane z przeróbką 

parkingu szpitala, ale na ten czas byłoby to bez kosztów i uważa, że bardzo słusznie. 

 

Ewa Chludzińska – radna 

 

 Złożyła interpelację dotyczącą oddziału geriatrycznego w naszym szpitalu. 

Poprosiła o udzielnie informacji jakie będą losy tego oddziału i jakie  w tej sprawie jest 

stanowisko Pana Prezydenta. 

 

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Stwierdził, że dużo się mówiło o potrzebie zmian w inwestycjach aktualnie 

realizowanych. W związku z powyższym zwrócił uwagę na ul. Sikorskiego naprzeciwko 

targowiska. Dopóki była ona w trakcie realizacji, przy wyjeździe z targowiska jeżeli 

kierowca chciał się udać w kierunku ul. Wojska Polskiego, mógł przed skrzyżowaniem 

dokonać tego manewru. Natomiast teraz widzi, że ta możliwość jest likwidowana 

i kierowcy dokonują tego manewru na skrzyżowaniu, co kosztuje 200 zł i kilka punktów 

karnych. Ci, którzy jadą zgodnie z przepisami ruchu drogowego, to muszą jechać aż 

do ronda. Wie, że to wymaga zmian w projekcie i podejrzewa, że na tym etapie jest to 

niemożliwe, ale poddał pod rozwagę ten problem, aby było tak, jak jest na ul. 

Zawadzkiej przed rondem Solidarności, że jest możliwy ten nawrót.  Jeśli jest to 

możliwe, to poprosił o rozważenie tej sprawy. 

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

 


